
Hvis SAS sælges  
 
Det er fra mange sider fastslået, at et salg af SAS meget nemt betyder, at strukturen af 
flyruter fra København og ud i verden ændres radikalt.  
Det er også fastslået, hvordan det påvirker hele Danmark og kan betyde tab af tusindvis af 
arbejdspladser. 
 
For alle danskeres skyld, må et salg af aktieposter tage sigte på, at SAS består og får styrket 
sine aktiviteter.  
 
Vi opfordrer de danske politikere til at tænke sig meget godt, hvis man faktisk vælger at 
sælge. Det er vigtigt at en ny (med)ejer vil flyve langdistance fra Danmark og det er vigtigt at 
de unikke kompetencer og mange arbejdspladser, der er i SAS datterselskaber fastholdes og 
udvikles i Danmark. 
 
 

 
Kastrup, den 2. oktober 

 
 

Lufthavnsudvalget i 3F Kastrup 
 
 


